

「家中正向之星」

敬啟者：

本年度學校致力推行正向教育，發掘學生的性格強項，以「仁慈寬宏求卓越，忠心團結好公民」為口號。學校亦鼓勵家長多關注及欣賞子女的性格強項，故設「家中正向之星」活動，讓家長提名子女獲獎，藉此提升學生的自我肯定。家長可參考附頁，並填寫紙本表格或電子表格(Goolge form)，於2021年3月26日(星期五)或之前交回班主任。校方收到家長的提名表格後，會安排家長頒受「家中之星」獎狀，敬請踴躍參與。如欲查詢，可致電2476 2414聯絡何詠深副校長。

例子舉隅如下：

仁慈	寬恕
例子： ★愛護動物 ★愛護大自然 ★關心別人 ★主動幫助別人	例子： ★會體諒別人 ★會原諒別人

此致
貴家長



校長劉強謹啟

二零二一年三月二十二日



註：電子表格請於2021年3月26日(星期五)或以前掃描以下，然後填寫。
紙本表格請於2021年3月26日(星期五)或以前將回條交回班主任。

回 條

(通函 No : E064/2020)

敬覆者：

本人知悉有關「家中正向之星」活動。

此覆
錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____ () 班級：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

日 期：2021年 3 月 日

註：請於2021年3月26日(星期五)或以前將回條交回班主任。

示例



錦田公立公立蒙養學校
2020 - 2021 年度
「家中正向之星」提名表格

二甲班 陳小明同學

我的孩子(仁慈 / 寬恕 / 其他: _____)，

因為他愛護小動物和大自然的一草一木。

提名人：陳志強

與學生的關係：父親



錦田公立公立蒙養學校
2020 – 2021 年度
「家中正向之星」提名表格

_____ 班 _____ 同學

我的孩子(仁慈 / 寬恕 / 其他: _____)，因為

提名人：_____

與學生的關係：_____

Kam Tin Mung Yeung Public School

Notice(No : E064/2020)

22.03.2021

HomeStar of Positive Thinking

Dear Parents/Guardians,

This year, our school is committed to promoting positive education and exploring the students' character strengths. Our slogan is "Kindness and grand pursuit of excellence. Loyalty and unity of good citizens." Our school also encourages parents to pay more attention to and appreciate their children's character strengths. Therefore, the "HomeStar of Positive Thinking" campaign is launched to let parents nominate their children for awards, thereby enhancing students' self-affirmation. Parents can refer to the attached page and fill in the form or the google form and return it to the class teacher on or before 26thMarch, 2021 (Friday). Upon receipt of the parent's nomination form, the school will arrange for the parents to present the school-based certificate of merit. Please participate enthusiastically. If you have any enquiries, please contact the vice principal, Ms Ho Wing Sum at 2476 2414.

The examples of criteria can be as follows:

Kindness	Forgiving
e.g. <ul style="list-style-type: none">• Protect animals• Love nature• Caring about others• Help others actively	e.g. <ul style="list-style-type: none">• Be considerate to others• Forgive others

Yours sincerely,



Mr Lau Keung
Principal

*For the google form, please scan the following QR code and fill in on or before 26th March, 2021 (Friday).



*For the hard copy, please fill it in and return it to the class teacher on or before 26thMarch, 2021 (Friday).

-----✂----- Reply Slip -----✂-----



Notice(No : E064/2020)

Dear Principal,

I have read and understood the details of the 'HomeStar of Positive Thinking' campaign.

Student's name : _____ () Class: _____

Parent' s / Guardian' s name : _____

Parent' s / Guardian' s signature : _____

Date : _____ 2021 (Y) _____ 3 (M) _____ (D)

*Please fill in the reply slip and return it to the class teacher on or before 26thMarch, 2021 (Friday).

Exemplar

Kam Tin Mung Yeung Public School

2020 - 2021

'HomeStar of Positive Thinking'

Nomination Form



P (2A) Name: Chan Siu Ming

My child is (kindness) / forgiving / other: _____
because he protects the animals and our nature.

Nominee : Chan Chi Keung

Relationship : Dad and son

Kam Tin Mung Yeung Public School

2020 - 2021

'HomeStar of Positive Thinking'

Nomination Form



P () Name: _____

My child is (kindness / forgiving / other: _____)
because _____

Nominee : _____

Relationship : _____